

تعميم

GACA Circular

To: All Airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including private aviation.

Subject:

Remove the suspension of entry to the Kingdom of Saudi Arabia for a several countries and allowing citizens to travel these countries.

Reference:

- 1- Article 23 of the Civil Aviation Act.
- 2- GACA Circular No. (4/79039) dated on 03/07/2021
- 3- GACA Circular No. (4/8646) dated on 22/09/2020

Instructions:

1. Suspension of entry to the kingdom coming from (United Arab Emirates, Argentina Republic, and South Africa Republic) is removed, and Saudi citizens are allowed to travel to the countries mentioned above.
2. Adhering to all the precautionary and preventive measures adopted.
3. This instruction will be effective from Wednesday 08/09/2021 at (11:00) am.
4. Failure to comply with circular issued by GACA is an explicit valuation of government orders and legal procedures will be applied and will be held responsible.

Attachment(s): Nil

إلى: شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص

الموضوع:
إيقاف تعليق القُدوم إلى المملكة العربية السعودية لعدد من الدول والسماح بسفر المواطنين إليها.

المرجع:

- ١- المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.
- ٢- تعميم الهيئة رقم (٤/٧٩٠٣٩) وتاريخ ١٤٤٢/١١/٢٣ هـ.
- ٣- تعميم الهيئة رقم (٤/٨٦٤٦) وتاريخ ١٤٤٢/٠٢/٠٥ هـ.

التعليمات:

١. رفع تعليق القُدوم إلى المملكة من الدول التالية: (دولة الامارات العربية المتحدة، جمهورية الأرجنتين، جمهورية جنوب إفريقيا)، والسماح بنقل المواطنين المسافرين إلى تلك الدول.
٢. الالتزام بجميع الإجراءات الاحترازية والتدابير الوقائية المعتمدة.
٣. يسري العمل بهذه التعليمات ابتداءً من الساعة الحادية عشر صباحاً من يوم الأربعاء الموافق ١٤٤٣/٠٢/٠٨ هـ.
٤. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحميلة المسؤولية المترتبة على ذلك.

المرفقات: لا يوجد

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
Assistant President for Economics Policies and Air Transport

